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Z A P I S N I K 
 
 4. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v četrtek, dne 22. decembra 2011, ob 15. 
uri v sejni sobi na Magistratu  na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 
Izredno sejo sveta je na podlagi 23. člena Statuta in 23. člena Poslovnika  sveta sklical in vodil dr. Štefan 
Čelan, župan Mestne občine Ptuj. 
Predsedujoči je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil sklepčnost. Od 29. članov sveta je bilo na 
seji navzočih 27 svetnikov, s čimer je na podlagi 1. odstavka 44. člena Poslovnika sveta in 10. člena 
Statuta Mestne občine Ptuj bila podana sklepčnost seje. Svet je lahko nadaljeval z delom in veljavno 
sprejemal odločitve. 
Med sejo sveta se je ob 15.10 uri  seje udeležil še Franjo Rozman in je tako na seji  bilo navzočih največ 
28 svetnikov, in sicer: Branko Brumen, Milan Čuček, Vlado Čuš, mag. Kristina Dokl, Rajko Fajt, Silva 
Fartek,  Metka Jurešič, Mirko Kekec, Edvard Kenda, Franjo Rozman, Dejan Klasinc, Marjan Kolarič, 
Andrej Korpar, Milan Krajnik, Dejan Levanič, Miroslav Luci, Lidija Majnik, Emil Mesarič,  Miran Meško, 
Mirjana Nenad,  Helena Neudaeur, Milan Petek, Peter Pribožič, Vasja Strelec, Milan Trol, Mirko 
Vamberger, Tatjana Vaupotič,  Gorazd Žmavc. 
Svojo odsotnost s seje je v skladu s 1. odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi drugih nujnih 
neodložljivih obveznosti predhodno napovedal in opravičil Stanislav Brodnjak. 
Seji sveta so prisostvovali še naslednji povabljeni na sejo: 
- mag. Janko ŠIEC, direktor občinske uprave 
- mag. Stanko GLAŽAR, vodja Kabineta župana 
- Mojca HORVAT, vodja Oddelka z GIK 
- Matej GAJSER; svetovalec za pravne zadeve v Kabinetu župana 
- Milena TURK, odgovorna urednica medija Ptujčan 
Na seji je bila navzoča novinarka: Majda Goznik. 
 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
Sklicatelj je z vabilom za 4. izredno sejo predlagal eno točko možnega dnevnega reda. Gradivo za 
predlagano točko dnevnega reda je 16.12.2011 bilo objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 
občine Ptuj, na naslovu  www.ptuj.si/. 
Predlogov za spremembo z vabili predlaganega dnevnega reda 4. izredne seje sveta ni bilo, zato je 
predsedujoči razpravo o njem sklenil in dal v obravnavo in sprejem naslednji 
DNEVNI RED: 
1. Predlog Sklepa o subvenciji stroškov uporabe javne infrastrukture za izvajanje gospodarske javne 
službe  
    oskrbe s toplotno energijo v Mestni občini Ptuj 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov  (ZA-26, PROTI-0) sprejel predlagani dnevni red. 
 

1. Predlog Sklepa o subvenciji stroškov uporabe javne infrastrukture za izvajanje 
gospodarske javne službe oskrbe s toplotno energijo v Mestni občini Ptuj 
O gradivu so na skupni seji razpravljali Odbor za okolje in prostor, Odbor za finance, Odbor za 
gospodarstvo in Statutarno pravna komisija, katerih pisna pozitivna stališča so bila predložena na sejo na 
mizo. 

http://www.ptuj.si/


 Odbor za okolje in prostor, Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo so podprli Predlog Sklepa o 
subvenciji stroškov uporabe javne infrastrukture za izvajanje gospodarske javne službe oskrbe s toplotno 
energijo v Mestni občini Ptuj in ga predlagali mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem 
besedilu. 
Hkrati so predlagali, da se do meseca marca 2012 mestnemu svetu predstavi celotna shema v zvezi s 
toplotnim ogrevanjem v Mestni občini Ptuj. 
Statutarno pravna komisija ni imela pripomb k predlogu sklepa. 
Župan je pojasnil, da je že na 13. seji sveta, dne  12. decembra  2011, mestni svet seznanil, da se 
usklajujejo evidence in pripravlja gradivo o subvenciji stroškov uporabe javne infrastrukture za izvajanje 
gospodarske javne službe   oskrbe s toplotno energijo v Mestni občini Ptuj. Žal pa vseh potrebnih 
podatkov za pripravo predloga  sklepa za to točko dnevnega reda  za  sklicano 13. redno sejo mestnega 
sveta, ki je bila 12.12.2011, ni uspelo pridobiti, zato je bilo potrebno sklicati izredno sejo sveta. 
Vsi trije odbori so podprli predlog sklepa in ga predlagajo mestnemu svetu v obravnavo in sprejem. 
Strinja se s predlogom odborov, da se do meseca marca 2012 mestnemu svetu predstavi celotna shema 
v zvezi s toplotnim ogrevanjem v Mestni občini Ptuj. Napovedal je, da bomo pripravili zelo temeljit 
pregled, saj se s to tematiko v občinski upravi ukvarjamo že dobro leto dni, s tem pa se ukvarja tudi 
Nadzorni svet Komunalnega podjetja Ptuj d.d. in še kdo. 
Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, jo je predsedujoči sklenil in dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o subvenciji stroškov uporabe 
javne infrastrukture za izvajanje gospodarske javne službe oskrbe s toplotno energijo v Mestni 
občini Ptuj v predloženem besedilu. 
Mestni svet pripravljavcu gradiva nalaga, da se do meseca marca 2012 mestnemu svetu predstavi 
celotna shema v zvezi s toplotnim ogrevanjem v Mestni občini Ptuj. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 28 prijavljenih h glasovanju soglasno 
(ZA-28) sprejel predlagani sklep. 
 
INFORMACIJE: 
Župan je na sami seji dal naslednje informacije: 
- na mizo so navzoči dobili Terminski plan aktivnosti mestnega sveta za obdobje januar-julij 2012 z 
namenom, da ga svetniki v svetniških skupinah proučijo in do seje Kolegija župana z vodji svetniških 
skupin, ki bo 11.1.2012 dajo morebitne predloge za njegove spremembe. 
Milan Korže je opozoril: 
- Mestni svet MO Ptuj je  na svoji seji 7. seji , dne 23.5.2011, obravnaval osnutek Odloka o priznanjih v 
Mestni občini Ptuj, h kateremu je  svetniška skupina SD izoblikovala predlog za njegovo dopolnitev  s še 
dvema novima priznanjima  MO Ptuj (srebrna ter kristalna plaketa). Zato je na kolegiju župana z vodji 
svetniških skupin bil dosežen dogovor, da strokovna služba skupaj s predstavniki vseh svetniških skupin 
te predloge prouči in  za nadaljnjo obravnavo na mestnem svetu pripravi  usklajen - dopolnjen osnutek 
odloka. Ta sestanek predstavnikov vseh svetniških skupin s strokovno službo je sklical župan zal v 
četrtek, 5. 1. 2012, ob 14. uri. 
- Odprt je javni razpis za podelitev priznanja Velika oljenka in oljenka, ki se izteče 6. januarja 2012.  
Mirko Vamberger je v zvezi z razpisom za oddajo javnega naročila, objavljen 29.11.2011, opozoril na 
naslednje: 
Iz razpisne dokumentacije za oddajo javnega naročila z javnim naročanjem za večnamenski športno 
prireditveni center Ptuj je zasledil, da so v natečajnem območju zajete površine: del atletskega stadiona, 
površina za suvanje krogle, del zaletne steze za metanje kopja in vzdrževalna pot za severni in vzhodni 
del območja zunanjega kroga steze. V dokumentaciji je tudi navedeno, da nadomestne površine 
pomožnega nogometnega igrišča, površine za suvanje krogle ter zaletna steza, met kopja, niso predmet 
natečaja. 



Iz omenjene dokumentacije sklepa, da ob predvidenih načrtih izgubijo ptujski atleti celotno metališče za 
suvanje krogle, zaletišče za met kopja in del izleta na cilj. 
Če želimo na Ptuju ohraniti atletiko, si poseganja v atletski stadion na račun nove dvorane za košarko ne 
smemo dovoliti, saj bomo avtomatsko izgubili certifikat s strani tekmovalne komisije AZS za vsa 
tekmovanja, šolska in prvenstvena, izguba tekmovalnih površin in površin za treninge.  
S tem se bo uničilo večletno delo in uspehi, ki so privedli do izgradnje stadiona na Ptuju.  
Zato je v tej zvezi že vložil pobudo za naslednjo redno sejo mestnega sveta v januarju 2012, da je nujno 
iz natečajnega območja izvzeti zgoraj omenjene površine, ki v tej natečajni dokumentaciji direktno 
posegajo v dve obstoječi športni infrastrukturi, in kateri dnevno uporablja več kot 100 otrok in mladih v 
okviru športnih društev.  
Predlagal je, da  se o tem kaj reče, saj to ni samo njegovo opažanje, verjetno je to tudi opažanje atletov 
in vseh ostalih, ki so si pogledali to dokumentacijo. 
Župan je pojasnil, da je popravek na razpisno dokumentacijo danes že objavljen in je že zarisano novo 
območje. Tudi predstavnikom športnih organizacij smo v torek, dne 20. decembra 2011, v Mestni  hiši na 
sestanku pojasnili, da se je pojavila ta napaka zato, ker je tam enotna parcela. Namreč, ko se objavlja 
razpis, se mora dati spisek parcel, vendar pa pred javnim razpisom nismo naredili odmere. Dogovorili 
smo se, da bomo kljub temu, da nihče ne razmišlja o tem, pa tudi do sedaj ni bilo narisane nobene idejne 
osnove, da bi se na takšen način posegalo v mestni stadion, dali popravek. Kot je že povedal, je 
popravek na razpisno dokumentacijo že fizično izveden in ni nobene bojazni, da bi se kaj takšnega tam 
tudi zgodilo. 
 
Branko Brumen je prisotne povabil na letošnje Silvestrovanje, ki bo 31. decembra 2011 organizirano 
pred Mestno hišo na Mestnem trgu, kot vsa leta do sedaj. Ob prisotnosti župana in podžupanje bi naj z 
ga. Metko Jurešič tudi letos nadaljevali z dobrodelno akcijo za Rdeči križ in Karitas.  
 
Drugih informacij ni bilo podanih, zato je predsedujoči sklenil razpravo po tej točki dnevnega reda. 
 
SKLENITEV SEJE: 
Ker je bil dnevni red 4. izredne seje mestnega sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji zahvalil 
za udeležbo in sodelovanje na seji in sejo sklenil ob 15.25 uri. 
 
      Zapis pripravili: 
Danica Frangež, Anica Paj 
 
 
      
     Strokovni sodelavec MS                                                                                       Dr. Štefan ČELAN, 
             Milan KORŽE                                                                                         župan Mestne občine Ptuj 
 

                                         
 
                                                                                            
        
 


